
 

 

P R E S S M E D D E L A N D E 

 
 

AVVECKLING AV RAKETER 

 

Det är med stor oro som vi, medlemmarna i Sveriges Fyrverkeri 

Branschförbund (SFB), noterat den illegala användningen av 

fyrverkerier. Produkter som uppskattas av många personer om de 

hanteras rätt. 

 

Problemet med den felaktiga och olagliga användningen är ett 

samhällsproblem och ska lösas av polisen. Men SFBs medlemmar har 

ändå vid möte den 5 januari tagit beslut om att under 2017 påbörja 

avveckling av raketer. Beslutet grundar sig på de rapporter vi fått via 

media och återförsäljare samt att antalet skador reducerats kraftigt när 

raketer förbjöds i Norge.  

 

Vid mötet den 5 januari togs också följande beslut: 

1. Verka för att försäljningstiden begränsas i samband med nyår. 

2. Verka för att en begränsning sker när det gäller tiden för att utan 

tillstånd använda fyrverkerier. Målsättningen ska vara en enhetlig 

reglering som påminner om den som finns i Finland dvs. 

konsumentfyrverkerier får avfyras utan tillstånd mellan vissa tider, 

från kl. 18.00 till kl. 01.00.  

3. Inleda en dialog med MSB (Myndigheten för Samhällsskydd och 

Beredskap) om att förbjuda nämnd produkt för användning av 

allmänheten. 

4. Inleda en dialog med räddningstjänsten och polisen i Stockholm, 

Göteborg och Malmö för att inhämta deras uppfattning och 

erfarenheter beträffande fyrverkerier.  

 

I media har förekommit krav på totalt förbud för allmänheten att 

använda fyrverkerier. SFB tror att ett sådant förbud skulle leda till 

ökad tillverkning av hemmagjorda fyrverkerier och en ökad import av 

illegala fyrverkerier.  

 

 

Omdöme och ansvar ska vara mottot vid avfyrande av fyrverkerier.  

 

Ytterligare information kan fås av SFB ordförande Erik Nilsson, 

nilsson.erik@spray.se.  
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